
Protokół z posiedzenia

Nr 14/19

Komisji Gospodarki Miejskiej

VIII kadencji

z dnia 11 grudnia 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 16.10)

W  posiedzeniu  wzięło  udział  sześcioro  członków  Komisji  Gospodarki  Miejskiej.  Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

Na  posiedzeniu  nie  było  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marka

Toboły.

Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz powitał  wszystkich  radnych  przybyłych  na

posiedzenie Komisji oraz zaproszonych gości, po stwierdzeniu quorum, otworzył obrady.

Temat obrad:

1. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  w  części  uchwały  Nr

XVII/181/19 Rady Miasta Piły z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia

zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od

obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  - Dyr.  Wydz.  Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska; 

2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego

trybu  zawarcia  umów  -  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika

Łukomska; 

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - Dyr. Wydz.

Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; 

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia woli  udzielenia pomocy

rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w

2020 roku - Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych; 

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający Uchwałę Nr XX/247/04 Rady Miasta

Piły z dnia 27 kwietnia 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie miasta Piły - Dyr. Zarządu

Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych; 
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6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy

Jastrzębiej  i  rzeki  Gwdy  -  Dyr.  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej Iwona

Wojtecka; 

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły - Kamienna 2 -

Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka; 

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego  w  Poznaniu  skargi  Stowarzyszenia  Kulturowego  ,,Orzeł"  w

sprawie uchylenia ustaleń miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły - Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka;

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Miasta  Piły  na  lata  2019-2029  -  Skarbnik  Gminy  Piła Ewelina

Ślugajska; 

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

rok - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska; 

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2020

rok - Przewodnicząca Rady Miasta Piły Maria Kubica; 

12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2020 rok - Członek Komisji Rewizyjnej Grzegorz

Płachta;

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły za

2019 r. - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Pabich; 

14. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły; druk nr 249

15. Sprawy różne -  przedłożenie  planów pracy stałych Komisji  Rady Miasta

Piły.
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Ad 1

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia w części uchwały Nr XVII/181/19

Rady Miasta Piły z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umów - Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska  

Radny  Grzegorz  Płachta  odniósł  się  do  wypowiedzi  Dyr.  Wydz.  Gospodarki

Nieruchomościami Moniki Łukomskiej.  Kształt tej działki jest w formie “gwiaździstej”

i ciężka jest przez to w uprawie i trudno będzie kogoś znaleźć kto tę działkę będzie chciał

użytkować. Plusem napewno jest powierzchnia. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Kazimierz  Sulima powiedział,  że  w  sumie  gmina  Piła  dysponuje  233

hektarami  ziemi,  które  są  dzierżawione  pod  uprawy  rolne.  Mamy  wykaz  164

hektarów, z którymi są  podpisane umowy. Czy można dostać informacje jakie to

są te inne działki  i  kiedy zostały  ewentualnie  zawarte umowy i  kiedy również

wygasają?

 Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała,  że 233 hektary to jest powierzchnia wszystkich  gruntów

rolnych jakie gmina posiada. 164 hektary już zostały oddane w dzierżawę

na umowy na czas nieoznaczony. I takie zestawienie będzie przygotowane

na następne spotkanie komisji. 

Głosowanie 1:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  w  części

uchwały  Nr  XVII/181/19  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  26  listopada  2019  r.  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 2

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umów - Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Radny  Grzegorz  Płachta powiedział  odnośnie  gruntów  rolnych.  Ten  grunt

o nieregularnych kształtach jak najbardziej w formie przetargowej można wydzierżawić.

Ale również warto spróbować zobaczyć jakie zainteresowanie będzie działkami bardziej

atrakcyjniejszymi, również w formie przetargu. 

Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  żeby  jednak  najpierw  zaczekać

i zobaczyć jakie będzie zainteresowanie tymi działkami i wtedy zdecydować czy dać je do

przetargów. 

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zabrał głos o obiekty, które potencjalnie mogą

większymi kwotami sprzyjać urzędowi i na te aspekty zwracana będzie większa uwaga. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie do punktu 12 tego projektu uchwały

tj.  wydzierżawienie  dużego  areału  ziemi   pod  parkingiem  przy  zbiegu  ulic

Kamiennej  i  Wojska  Polskiego.  Wzdłuż  ulicy  Kamiennej  jest  dużo  miejsc

parkingowych  legalnych  czy  wymuszonych  po  prostu  siłą  życia?  Samochody

wjeżdżają  tam  przez  ścieżkę  rowerową.  Czy  to  jest  jakoś  uregulowane  z

miastem?  

  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że te samochody, które się tam pojawiają, parkują tam na

“dziko”.

2. Radna  Magdalena  Pabich zadała  pytanie  o  cenę  dzierżawy  przy  ulicy

Kamiennej?

 Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że jest to kwota 780,00 zł za miesiąc. 

Radny  Mieczysław  Karpiński poinformował,  że  ta  sprawa  jest  nieuregulowana,  że

pracownicy i mieszkańcy tam parkują i ta sytuacja nie może tak pozostać. W godzinach

szczytu jest tam ogromny ruch wjazdowo-wyjazdowy. 
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Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów.

5 głosów “za”,  0 głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 2 radnych

nieobecnych).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy -  Dyr.  Wydz.

Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 3:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy.

5 głosów “za”,  0 głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 2 radnych

nieobecnych).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska. 

Ad 4

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej

przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2020 roku - Dyr.

Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  o  koszty  dla  województwa

wielkopolskiego w latach minionych?

 Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych poinformował, że plan

wydatków  za  zeszły  rok  to  jest  to  kwota  575  tys.  zł  i  jest  to  kwota
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całościowa,  w  tym  dotacja  z  Urzędu  Marszałkowskiego  120  tys.  zł.

Natomiast w roku 2020 jest planowana kwota ze strony budżetu gminnego

425 tys. zł. Na dzień dzisiejszy jest deklaracja z Urzędu Marszałkowskiego

o dotacji na poziomie 100 tys zł. 

2. Radny  Mieczysław Karpiński zadał  pytanie  odnośnie  środków  przekazanych

przez Urząd Marszałkowski, dlaczego ta kwota jest taka mała?

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc dla  porównania  przytoczył  drogi

powiatowe.  Na te drogi dostajemy 1 mln zł przy wydatkach ok. 2,5 mln zł,

nie  wspominając  o  inwestycjach.  Mieszkańca  nie  interesuje  czyja  jest

droga. Mieszkaniec chce, żeby było posprzątane, odśnieżone itp. Ale czy

jest to dobra droga aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańców. Sukcesem

jest właśnie wynegocjowanie tego 1 mln zł. W poprzednich latach gmina

nie dostawała żadnej dotacji z Urzędu Marszałkowskiego. 

3. Radny  Grzegorz  Płachta powiedział,  że  za  bezpieczeństwo  na  drodze

wojewódzkiej odpowiada zarządca. 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc  poinformował,  że  regionalny  nasz

zarząd mieści się w Złotowie. I oni aby uruchomić piaskarkę wymagali od

Złotowa, żeby ktoś przyjechał do Piły i zobaczył czy rzeczywiście jest taka

potrzeba. A w tym czasie trzeba było jeździć objazdami, ponieważ nie było

możliwości przejechania. 

4. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  o  urządzenia,  które

w trudnych warunkach atmosferycznych wyjeżdżają na drogi, zależą od Pana Dyr.

Zarządu Dróg i Zieleni? 

 Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych poinformował, że Zarząd

Dróg i Zieleni kompleksowo zajmuję się obsługa miasta, typu odśnieżanie.

Jest system powiadamiania. Są obserwowane warunki pogodowe i to co

się dzieje na drodze.  Jeżeli chodzi o sam mechanizm, to umowa jest tak

skonstruowana,  że  to  wykonawca  ma obowiązek  nadzorować to  co  się

dzieje na drodze i reagować. 

5. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  czy  jeżeli  przychodzi

przymrozek to  czy  są  patrole,  które  jeżdżą po  ulicach  i  to  monitują?  To one

decydują  czy  samochód  z  solą  ma  wyjechać  czy  też  nie?  Czy  jest  np.  -3

i wyjeżdżają zawsze?

 Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych  poinformował, że jest

badana przede wszystkim wilgotność powietrza oraz spadek temperatury.

Jeżeli te dwie kwestie są niepokojące, wtedy podejmowana jest  decyzja

o tym aby wypuścić solarki. 
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Radny  Kazimierz  Sulima powiedział,  że  najkorzystniej  byłoby  żeby wszystkie  drogi

w mieście, były pilskimi drogami i był jeden zarządca. Jeśli chodzi o zimowe utrzymania,

to każda firma, która staje do przetargu nigdy nie jest pewna tego kiedy będzie mróz.

W związku z powyższym kontrakty są tak podpisywane, że płaci się firmie za gotowość,

pilnowanie. Ponieważ każde posypywanie to jest płatna czynność. 

Głosowanie 4:

Radni zaopiniowali Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia

pomocy rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego

w 2020 roku.

5  głosów  “za”,  0  głosów  “przeciw”,  1  głos  “wstrzymujący  się”,  (przy  1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający Uchwałę Nr XX/247/04 Rady Miasta Piły

z dnia 27 kwietnia 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa

drogowego dróg gminnych na terenie miasta Piły - Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile

Miron Tadych

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Kazimierz Sulima zadał pytanie jaka stawka obowiązywała do tej pory,

żebyśmy mieli porównanie? 

 Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych  odpowiedział, że jeśli

chodzi o dotychczasowe stawki były uzależnione od tego z jakiego typu

obiektem mamy do czynienia i czy to urządzenie występuje np. w obszarze

zabudowanym czy też poza nim. Stawki mieściły się ok. 40 zł miesięcznie. 

Głosowanie 5:

Radni zaopiniowali Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający Uchwałę Nr XX/247/04

Rady Miasta Piły z dnia 27 kwietnia 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie miasta Piły.

6  głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyr. Zarządu Dróg i Zieleni w Pile Miron Tadych.

7



Ad 6

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy Jastrzębiej i rzeki

Gwdy - Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  dotyczące  terenów

przedstawionych  na  załączniku  graficznym.  Czy  ten  plan  będzie  przewidywał

utworzenie placu zabaw dla dzieci? Czy zabudowa jest przewidziana szeregowa

czy jednorodzinna? Czy będą tam inne obiekty usługowe?

 Dyr.  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej Iwona Wojtecka  odpowiedziała

do przedstawionego załącznika  graficznego.  Plan jest  dopiero na etapie

przystąpienia.  I  dopiero  za  jakiś  czas  będą  przeprowadzane  rozmowy

z Prezydentem Miasta Piły odnośnie tego planu zagospodarowania. Na tę

chwilę  jest  budynek  wielorodzinny,  ale  być  może  w  sąsiedztwie

w uzupełnieniu tej zabudowy będą domki wolnostojące. 

Głosowanie 6:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie

ulicy Jastrzębiej i rzeki Gwdy.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -  Kamienna  2  -  Dyr.  Miejskiej

Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  odnośnie  przebudowy  ulicy

Kamiennej. Czy jest pozwolenie na budowę tej ulicy? Czy zmiany w planach mogą

wywołać pewne perturbacje? 

 Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka  odpowiedziała,

że  jest  możliwość  postawienia  tylko  jednego  obiektu. Sprzedaż  tych

działek  będzie  tylko  dla  jednego  inwestora.  Odnośnie  pozwolenia  na
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budowę  to  nie  ma  jeszcze  takiej  informacji.  Zanim  nowy  plan

zagospodarowania wejdzie w życie to obowiązuje stary plan. 

Radny  Mieczysław  Karpiński wypowiedział  się  odnośnie  północnej  części  ulicy

Kamiennej. Uważa, że powinno być tak małe centrum osiedlowe z obiektem handlowym,

ponieważ osiedle się bardzo szybko rozbudowuje. 

Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka poinformowała, że po drugiej

stronie powstanie kompleks domków jednorodzinnych. I tam na tym terenie nie będzie

lokali usługowych. A obszar, o którym mówi Radny  Mieczysław Karpiński będzie już

takie lokale handlowe wyposażony. 

Głosowanie 7:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do

sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -

Kamienna 2.

4  głosy  “za”,  0  głosów  “przeciw”,  2  głosy  “wstrzymujące  się”,  (przy  1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu

Administracyjnego  w  Poznaniu  skargi  XXXXX  XXXXX  w  sprawie  uchylenia  ustaleń

miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyr.  Miejskiej

Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Mieczysław Karpiński zadał pytanie jak Urząd Miasta do tej skargi się

odnosi? Czego możemy się spodziewać?

 Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  Iwona Wojtecka poinformowała,

że w sądzie byliśmy już kilka razy i wyroki są bardzo różne. Nie dotyczy to

sensu merytorycznego, więc trudno powiedzieć jak sąd się do tej skargi

odniesie. Podtrzymujemy stanowisko zawarte w uchwałach, że tereny były

poprawnie wyznaczone.
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Głosowanie 8:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  do

Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Poznaniu  skargi  Stowarzyszenia

Kulturowego  ,,Orzeł"  w  sprawie  uchylenia  ustaleń  miejscowych  planów

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

6  głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Ad 9 i 10

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029 - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Mieczysław Karpiński  zadał pytanie o szkołę podstawową nr 6. Czy to

opóźnienie  jest  spowodowane  z  winy  wykonawcy?  Jeżeli  tak  to  czy  możemy

ubiegać się o odszkodowanie? 

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska  odpowiedziała, że nie możemy

się narażać na dodatkowe koszty w związku z tym,  że wykonawcy nie

odbiorą inwestycji.  Nie możemy sobie pozwolić na wynajęcie inspektora

budowlanego, ponieważ są to dodatkowe koszty. 

Głosowanie 9:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Głosowanie 10:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2019 rok.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2020 rok -

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły Maria  Kubica  i Skarbnik  Gminy  Piła Ewelina

Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 11:

Radni zaopiniowali Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta

Piły na 2020 rok.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły

1. Radny  Grzegorz  Płachta zadał  pytanie  o  ogrzewalnie  miejską,  czy  wiadomo

kiedy będzie uruchomiona? 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  że  jest  ogłoszony

konkurs. Czy ktoś się zgłosi to ciężko powiedzieć.  

Radny  Kazimierz  Sulima zabrał  głos  w sprawie  nie  świecących się  lamp ulicznych.

Poprosił, żeby ktoś z Zarządu Dróg i Zieleni przeszedł się po mieście bądź zwrócił się do

tych co zarządzają lampami i naprawili usterki. 

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc poinformował, że tego typu rzeczy jak awarie są na

bieżąco naprawiane. I miasto stara się na tyle ile można szybko reagować na różnego

rodzaju awarie. Ale, niektóre rzeczy są czasami nie do końca zależne od nas. 
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Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz powiedział,  że  to  Straż  Miejska  jest  tym

pośrednikiem, który w niezawodny sposób uruchamia “system naprawczy”. I nie tylko

dotyczący oświetlenia, ale np. potrąconych zwierząt na drogach. 

2. Radna  Maria  Kubica zadała  pytanie  o  przewrócony  słup  przy  rondzie

Solidarności.  Na  tym  słupie  był  monitoring  i  kiedy  można  się  spodziewać

naprawy?  

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  że  te  dwie  kamery,

które  były  tam  zamontowane  zostały  umieszczone  w  innym  miejscu.

A sprawcy kolizji są ustaleni. A sam słup kiedy zostanie naprawiony, nie

wiadomo. 

3. Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie odnośnie starego obiektu

“Stokłosy”.  Jest  inwestor  i  czy  są  już  jakieś  plany  na  zmianę  planu

zagospodarowania przestrzennego tego obiektu i miejsca? 

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc poinformował,  że jest  mały  promyk

nadziei.  Natomiast  nie  jesteśmy  gotowi  przystąpić  do  zmiany  planu,

ponieważ  brakuje  jednego  elementu  czyli  wniosku  tego  potencjalnego

nowego właściciela i inwestora.  Może w miesiącu grudniu takie wnioski

wpłyną. 

4. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  odnośnie  obiektu  przy

ulicy Okrzei, byłego sanepidu. I o zatopioną barkę na rzece Gwda. Czy są jacyś

inwestorzy? 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  że  oba  obiekty  są

prywatne. Sprawy z byłym sanepidem toczą się na razie u konserwatora.

Ale  większość  jest  na  etapie  sądowym,  ze  względu  na  zmianę

przeznaczenia  tych  obiektów  przez  właściciela.  Właścicielem  barki  na

Gwdzie jest osoba z Warszawy. 

Salę  opuszczają  Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc,  Sekretarz  Roman  Szarzyński

i Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska.
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Ad 12

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  na  2020  rok  -  Członek  Komisji  Rewizyjnej  Grzegorz

Płachta

Radna Maria Kubica zabrała głos dotyczący planu pracy Komisji Rewizyjnej dotyczący

Zarządu Dróg i Zieleni. Trzeba będzie podsumować dany rok i żeby nowy dyrektor  miał

lepszy start, przejrzysty wgląd, można mu coś podpowiedzieć, wskazać. 

Głosowanie 12:

Radni zaopiniowali Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2020 rok.

6 głosów “za”,  0  głosów “przeciw”,  0  głosów “wstrzymujących  się”,  (przy 1  radnym

nieobecnym).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 13

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły za 2019

r. - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Pabich

Radna Maria Kubica  zabrała  głos dotyczący sprawozdania  Komisji  Skarg,  Wniosków

i Petycji.  Jest pełna podziwu za ogrom pracy jaki  komisja wykonała. Ta komisja jest

nowa w tej kadencji. Był problem, żeby to wszystko poukładać, dograć, żeby członkowie

komisji nie musieli tak często się spotykać, ale została wypracowana już metodyka. Więc

wielkie słowa uznania od Radnej Marii Kubicy. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Ad 15

Sprawy różne - przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły

Podsumowanie roku 2019 i dyskusja na temat wizyt i planów pracy Komisji na rok 2020. 
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W  wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz,

dziękując wszystkim za przybycie, zamknął obrady Komisji.  

                      

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

Klaudia Kamińska                           Przewodniczący Komisji

       Gospodarki Miejskiej

      Marek Andruszkiewicz

Protokół nr 14/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4.  Grzegorz Płachta

5.  Kazimierz Sulima

6.
 Marek Toboła

------------------------------
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